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 Protokół nr 87/2012 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 11 grudnia 2012 r. 
 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu - Ewa Dembek /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/. Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
Stanowi on załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów nr: 83/2012, 
84/2012, 85/2012. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął protokoły. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,                      
K. Trzaskalska,     W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było omówienie kwestii dotyczącej 
funkcjonowania przystanków autobusowych na drogach powiatowych. 

/na posiedzenie weszli: pan  Józef Blank – Burmistrz Miasta Nowego Miasta Lubawskiego, 
pan Wojciech Dereszewski – Wójt Gminy Kurzętnik, pan Adam Zapałowski - p.o. Kierownika 
Referatu ds. dróg gminnych w Gminie Kurzętnik, pan Marek Romanowski - Inspektor ds. 
inwestycji komunalnych, dróg, rolnictwa, obrony cywilnej w Gminie Biskupiec, pan Leszek 
Klejna – pracownik ds. dróg gminnych i zamówień publicznych w Gminie Grodziczno, pan 
Ryszard Kłosowski – Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych oraz pani Joanna Robaczewska – 
pracownik Zarządu Dróg Powiatowych z/s w Kurzętniku.  

 
Pan Kłosowski poinformował, że zgodnie z przepisami powiat odpowiada za ustawienie 
znaku przy drodze oraz za wywóz śmieci przy przystankach autobusowych. Wyjaśnił, że za 
wiaty autobusowe i za utrzymanie czystości wiat odpowiadają wójtowie. Zgodnie z nowymi 
przepisami samorządy mogą pobierać opłaty za każdy postój pojazdu - maksymalnie 5 gr od 
każdego przewoźnika, który korzysta z przystanku autobusowego. Pan Kłosowski dodał, że 
Gmina Nowe Miasto Lubawskie z siedzibą w Mszanowie wystąpiła do powiatu z wnioskiem 
o przejęcie w zarząd przystanków autobusowych usytuowanych na terenie gminy. 
Pani Robaczewska wyjaśniła, że ustawa o publicznym transporcie zbiorowym dopuszcza 
możliwość pobierania opłat za każdy postój pojazdu na przystanku autobusowym. Dodała, że 
opłata ta nie jest dochodem przekazywanym do budżetu samorządów. Środki finansowe z 
opłat, o których mowa powyżej mogą być przeznaczone tylko i wyłącznie na utrzymanie 
przystanków autobusowych. Pani Robaczewska poinformowała, że stawki opłat dotyczących 
przystanków autobusowych przy drogach powiatowych muszą być przyjęte  przez Radę 
Powiatu w drodze negocjacji z gminami. Dodała, że zgodnie z obowiązującymi przepisami 
istnieje możliwość przejęcia przystanków autobusowych w zarząd przez gminy, które 
ustaliłyby indywidualnie opłaty za zatrzymywanie się pojazdów na przystankach 
autobusowych. Natomiast jeżeli gminy nie będą zainteresowane przejęciem przystanków 
autobusowych to Rada Powiatu będzie musiała w najbliższym czasie ustalić stawki opłat w 
porozumieniu z gminami. 
Pan Kłosowski dodał, że powiat tak jak jest to w chwili obecnej będzie dokonywał 
przebudowy i budowy zatok autobusowych. Ponadto poinformował, że z wiedzy jaką posiada 
wynika iż gmina Grodziczno uchwałą Rady Gminy zwolniła przewoźników z opłat z tytułu 
postoju na przystankach autobusowych. 
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Pan Dereszewski poinformował, że gmina Kurzętnik nie jest zainteresowana przejęciem 
przystanków autobusowych w zarząd. Dodał, że gmina mogłaby dokonać przejęcia ale w 
sposób trwały. Pan Klejna poinformował, że tak jak wcześniej wspomniał pan Kłosowski 
gmina Grodziczno zgodnie z uchwałą Rady Gminy odstąpiła od pobierania opłat od 
przewoźników. 
Pan Romanowski poinformował, że gmina Biskupiec nie jest zainteresowana przejęciem od 
powiatu przystanków autobusowych.  
 
/na posiedzenie wszedł Stanisław Bielecki – Kierownik Referatu ds. inwestycji i rozwoju w 
Gminie Nowe Miasto Lubawskie/ 
 
Pan Kłosowski zapytał pana Bieleckiego czy gmina nie wycofuje się z decyzji dotyczącej 
przejęcia przystanków. 
Pan Bielecki odpowiedział, że gmina na swoim terenie tak jak deklarowała dotychczas, chce 
przejąć przystanki autobusowe w zarząd. 
Pani Starosta stwierdziła, że zasadnym byłoby przejęcie przystanków autobusowych przez 
gminy, ponieważ i tak gminy zajmują się wywozem śmieci z w/w przystanków. Ponadto 
dodała, że jeżeli będzie wykonywana inwestycja drogowa na terenie określonej gminy, to 
powiat również dokona remontu zatoczki autobusowej.  
W związku z powyższym pan Kłosowski poinformował, że będzie poruszał powyższą kwestię 
indywidualnie z każdą gminą. 
 
Trzecim punktem posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
przyj ęcia zmian do planu finansowego zadań powiatu, realizowanych ze środków 
PFRON w roku 2012. 
/na posiedzenie weszła pani Urszula Łydzińska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Nowym Mieście Lubawskim/ 
 
Pani Łydzińska szczegółowo omówiła projekt uchwały. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. 
Trzaskalska,   W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
/pani Łydzińska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Czwartym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia preliminarza kosztów działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w 
Nowym Mieście Lubawskim na 2012r. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska,     
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Piątym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie oddania 
w najem Pani /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 
września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w 
Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ garażu usytuowanego w Nowym Mieście 
Lubawskim przy ul. Działyńskich 1A. 
/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – specjalista w Wydziale Geodezji i 
Nieruchomości/  
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Pani Haska poinformowała, że w dniu 29.11.2012r. wpłynął wniosek pani /wyłączenie jawności w 
zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji 
publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw 
Obywatelskich/ (stanowiący załącznik nr 3) w sprawie wynajęcia garażu znajdującego się przy 
ul. Działyńskich 1A na okres od 01.12.2012r. do 31.03.2012r. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska,     
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Szóstym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości zabudowanej będącej 
własnością Powiatu Nowomiejskiego, położonej w miejscowości Czachówki, gmina 
Biskupiec. 
 
Pani Haska poinformowała, że po podjęciu przez Radę Powiatu powyższej uchwały będzie 
trzeba zwrócić się z wnioskiem do konserwatora zabytków o wyrażenie zgody na sprzedaż 
budynku szkoły w Czachówkach.  Dodała, że są wykonane dwie wyceny tj. oddzielnie na 
część zabytkową budynku i oddzielnie na salę gimnastyczną. Wyjaśniła, że na część 
zabytkową budynku należy udzielić bonifikaty kupującemu. Dodała, że bonifikata wynosi    
50 %, natomiast Rada Powiatu może bonifikatę zmniejszyć bądź zwiększyć. Pani Haska 
poinformowała, że Zarząd Powiatu musi udzielić 50 % bonifikaty na sprzedaż zabytkowej 
części budynku. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. 
Trzaskalska,   W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Pani Haska poruszyła kwestię dotyczącą wynajmu mieszkania w budynku szkoły w 
Czachówkach. Odczytała opinię radcy prawnego w powyższej sprawie, która brzmi: „ W 
naszym przypadku jest możliwe tylko porozumienie stron albo powództwo o rozwiązanie z 
ważnej przyczyny przez sąd w trybie art. 11 ust. 10 ustawy o ochronie praw lokatorów”.  
Pani Starosta poinformowała, że w porozumieniu z panią Przeradzką – Martko – Dyrektor 
Zespołu Szkół im. C. K. Norwida planuje się wydzielenie kilku pomieszczeń w internacie, 
które byłby przeznaczone na mieszkanie dla nauczyciela szkoły w Czachówkach. Wyjaśniła, 
że internat w okresie zimowym zamieszkuje ok. 20 uczniów, natomiast jest przeznaczony dla 
ok. 40 osób.  
 
Ponadto pani Haska poinformowała, że w dniu 28.11.2012r. wpłynął wniosek Lokalnej Grupy 
Działania Ziemia Lubawska (stanowiący załącznik nr 4) dotyczący wyrażenia zgody na 
przesunięcie zaoszczędzonych środków finansowych w kwocie 300,75 zł na zakup 
materiałów promocyjnych. 
 
Członkowie Zarządu rozpatrzyli wniosek pozytywnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, 
K. Trzaskalska,   W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Siódmym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przyj ęcia sprawozdania Stowarzyszenia Polski Związek Niewidomych – Zarząd Koła w 
Nowym Mieście Lubawskim, któremu zlecono realizację zadania z zakresu pomocy 
społecznej. 
/na posiedzenie weszła pani Barbara Bagińska – specjalista w Biurze Audytu i Kontroli/ 
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Pani Bagińska szczegółowo omówiła protokół z kontroli. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska,     
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 5. 
 
Ósmym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przyj ęcia sprawozdania Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. Św. Tomasza Apostoła w 
Nowym Mieście Lubawskim, któremu zlecono realizację zadania z zakresu pomocy 
społecznej. 
 
Pani Bagińska szczegółowo omówiła protokół z kontroli. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska,     
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 6. 
 
Dziewiątym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przyj ęcia sprawozdania Stowarzyszenia „Moja Wieś Wawrowice”, któremu zlecono 
realizację zadania z zakresu pomocy społecznej. 
 
Pani Bagińska szczegółowo omówiła protokół z kontroli. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska,     
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 7. 
 
/pani B. Bagińska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
Dziesiątym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 
Nowomiejskiego. 
/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Korecki – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 
Promocji/ 
 
Pan Korecki poinformował, że zmiana uchwały spowodowana jest zmianą godzin pracy 
apteki „ARNIKA” w Nowym Mieście Lubawskim, zamknięciem punktu aptecznego 
„Magda” w Kurzętniku, punktu aptecznego „Grodzka” w Mrocznie oraz otwarciem punktu 
aptecznego w Krotoszynach.  
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. 
Trzaskalska,   W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Ponadto Członkowie Zarządu zapoznali się ze sprawozdaniem z wysokości średnich 
wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 
prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego, które stanowi załącznik nr 8. 
/pan A. Korecki opuścił posiedzenie Zarządu/ 
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Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.  
 
Członkowie Zarządu zapoznali się z opinią Komisji Budżetowej Rady Powiatu w Nowym 
Mieście Lubawskim w sprawie projektu budżetu Powiatu Nowomiejskiego na 2013r. wraz z 
Wieloletnią Prognozą Finansową Powiatu Nowomiejskiego stanowiącą załącznik nr 9. 
 
Członkowie Zarządu zapoznali się z rozliczeniem inwestycji pn.: ”Przebudowa drogi gminnej 
Nr 180068 Łąkorz-Gaj-Bielice” stanowiącym załącznik nr 10. 
 
 
 
Protokół sporządziła 
                                                                                       Przewodnicząca 
 
Ewelina Kubacka                                                            Ewa Dembek 
 


